
 

 

 
 

Møde:  Skolebestyrelse   

Deltagere: Søren, René, 
Annemette, Tilde, Kristine, Britt, 
Sara og Stine  

Dato og tid:  Onsdag den 9. oktober kl. 
16.30-18.30  

   

  Dagsorden  Referat  

1.  

  

  

Orienteringer  

 Nyt fra afdelingerne  
 Uderum  

  

Indskolingen holder Høstmarked torsdag d. 10. 
okt. 14-15.  

Udskolingen er obs på snus. Eleverne er 
optaget af hvad der skal ske med klippedag og 
musical.  

Pitten har været i dialog med Thyborøn Fritid 
omkring gymnastik-tiderne som ligger meget 
tidligt på eftermiddagen mandag. Thyborøn 
Fritid vil kigge på tiderne og imødekomme 
vores ønske om at flytte tiden frem.  

Budget til uderum er sendt rundt ved bordet.  

2.  

  

  

Elevrådet  

Ønsker:  

 Håndsprit i klasser   
 PC med hjem  
 Eventuelt kursus til elever i 
download af office 365  

Tilde orienterer fra sidste elevrådsmøde.  

Bruserne i gymnastik omklædninger er meget 
“spredte stråler”. Eleverne ønsker at få skruet 
lidt ned for varmen i vandet.  

Håndspritten er tænkt i udskolingen. Det vil 
bestyrelsen gerne bakke op om og 
imødekomme.  

Hårtørrer til idræt anbefaler skolebestyrelsen 
at eleverne tager med hjemmefra hvis der er 
behov.  

Mellemtrinnet ønsker sig møbler som 
udskolingens.  

God ide med et kursus i office 365. Det vil 
skolen kigge på. Herunder introduktion til 
Skolebordet.  



 

 

3.  

  

  

Dialog og aftalestyring  

 Skolens fokusområder fra 
2019-2021  

Søren orienterer om aftalen og de punkter 
skolen kommer til at arbejde med.   

Vi har en drøftelse af dannelsesbegrebet og 
hvorfor det er spændende at tage endnu mere 
fat på arbejdet med dette.  

4.  

  

  

Dialogmøde den 29. Oktober 2019 (se 
bilag)  

 Aftenens tema er 
“Overvejelser om kvalitet og 
skoledagens længde”  
 Hvilke fordele og ulemper er 
der bed at fastholde 
skoledagens længde på 8-14?  
 Hvilke fordele og ulemper 
kunne der være ved at sænke 
den med 3 timer ugentligt?  

Bestyrelsen gør sig overvejelser frem til 
mødet. Tal gerne med hinanden hvis nogen af 
jer ikke kan deltage.   

5.  

  

  

Sikkerhed   

 Har skolebestyrelsen en 
holdning til udstyr, når vi tager 
elever med til skaterparken?  
 Udstyr når vi tager elever 
med på havnen?  

Bestyrelsens holdning er at eleverne skal 
bære hjelm når de står på løbehjul. Det tilføjes 
i værdigrundlaget.  

Det er et forældreansvar/beslutning om 
eleverne skal bære yderligere 
sikkerhedsudstyr.  

Bestyrelsen har drøftet brug af redningsveste 
når vi er på havnen med eleverne. Der er 
blandede holdninger og det tages derfor op på 
næste møde.  

6.  

  

  

AULA  

 Kommunikation   
 Ugeplaner  
 Kalender  

Beskedsystemet er nemt og fungerer.  

Dejligt med overskuelige ugeplaner.  

Kalender systemet bliver ikke brugt så meget 
endnu.  

Dejligt at der er nem adgang til forløbene i 
Meebook.  

P4 kommer på skolen torsdag morgen d. 10. 
Okt. For at høre forældrereaktioner på Aula.   

7.  Skolebestyrelsens ideer til anderledes 
dag den 5. december  

Annemette tilbyder at Wærket  kan være 
behjælpelige med at lave en julefrokostmenu 
sammen med udskolingen, hvor overskuddet 
går til 9. klasse (i stedet for den café de plejer 
at have til juleklippedagen).  



 

 

Forslag om at klassen kan starte med at vise 
noget fagligt fra hverdagen - værkstederne fra 
matematikundervisningen, et danskfagligt 
forløb, en engelsk leg osv...    

Herefter kan forældre og børn sammen dække 
borde i afdelingen og spise julefrokost 
sammen.  

Fælles afslutning i Aula for hele skolen hvor 
Pitten og udskolingen går Lucia, skolekoret 
synger og en fælles-sang.   

Annemette udregner pris på en menu 
bestående af tartelet, frikadeller og fiskelfilet.  

Arrangementet er for eleven og forældre 
(ingen søskende).  

8.  

  

Evaluering af forældremøder  

  

Udsættes til næste møde.  

9.  

  

Eventuelt  

  

Info om en læsefestival på skolen (uge 9).  

  

 


